



(Le français suit)

Dear Colleague,

The Research Group on the Economics of Immigration at the University of Ottawa, in partnership with Citizenship and Immigration Canada and Human Resources and Skills Development Canada is organizing a

CONFERENCE ON THE ECONOMICS OF IMMIGRATION

(University of Ottawa, October 29 and 30, 2010)

Conference Theme:

**The Economic Contribution of Immigration in Canada.
What do we know? What does it mean for policy?**

Program Chairs:

**Gilles Grenier, University of Ottawa
and
Chris Worswick, Carleton University**

Program and registration form:

<http://www.socialsciences.uottawa.ca/grei-rgei/eng/index.asp>

Please register soon as there are only a very limited number of spaces available. Although registration fees are waived if you are a conference speaker, roundtable participant or paper discussant, you must still register.

Cher collègue,

Le Groupe de recherche sur l'économie de l'immigration de l'Université d'Ottawa, en partenariat avec Citoyenneté et Immigration Canada et Ressources humaines et développement des compétences Canada, organise une

CONFÉRENCE SUR L'ÉCONOMIE DE L'IMMIGRATION

(Université d'Ottawa, les 29 et 30 octobre 2010)

Thème de la conférence :

**La contribution économique de l'immigration au Canada.
Ce que nous savons. Ce que cela signifie pour les politiques.**

Responsables du programme :

**Gilles Grenier, Université d'Ottawa
et
Chris Worswick, Carleton University**

Programme et formulaire d'inscription :

<http://www.socialsciences.uottawa.ca/grei-rgei/fra/index.asp>

Prière de vous inscrire tôt. Le nombre de places disponibles est très limité. Quoique les frais d'inscription soient supprimés si vous êtes un conférencier, un participant à la table ronde ou un commentateur, vous devez quand même vous inscrire.